





Shariah Certificate (Kunooz Account)

The Kunooz Account from Emirates Islamic (the "Bank") is an investment account based on the Mudarabah structure between the customer and the bank, as follows:

- The funds deposited by the customer (As the Capital Provider) represent the Mudaraba capital, with the bank acting as the Mudarib (Investment Manager).
- From time to time and according to the bank's own choice, the bank distributes cash, in-kind, or other prizes to depositors in the Kunooz account.
- The prizes are provided by the bank's shareholders as a gift, and the owners of the funds invested in the Kunooz account do not bear the cost. The winners are selected through a draw process under the supervision of the relevant authorities. It is not required to pay any amounts in excess of the investment amount to enter the prize draw, so it is not considered gambling, and the bank has the right not to distribute the prizes according to its own discretion.

The Internal Shariah Supervision Committee ("Shariah Committee") has approved that the terms and conditions, documents, and the structure of the Kunooz account is in line with the provisions and principles of Islamic Shariah.

Allah Knows Better

شهادة شرعيَّة (حساب كنوز)

لجنة الرقابة الشرعية الداخلية

إن حساب كنوز من مصرف الإمارات الإسلامي ("المصرف") هو حساب استثماري قائم على صيغة المضاربة بين المتعامل والمصرف، وذلك وفق ما يلي:

- يودِع المتعامل أمواله لدى المصرف في حساب استثماري، بحيث تستثمر الأموال وفق صيغة المضاربة، فيكون المتعامل المُودِع ربَّ المال، والمصرف المستثمر المضارب بهذه الأموال.
- بين فترة وأخرى ووفق الخيار الخاص للمصرف؛ يقوم المصرف، بتوزيع جوائز نقدية أو عينية أو غير ذلك على المودعين في حساب كنوز.
- تقدم الجوائز من مساهمي المصرف على سبيل الهبة، ولا يتحمل أصحاب الأموال المستثمرة في وعاء حساب كنوز تكلفتها، ويتم اختيار الفائزين من خلال عملية القرعة تحت إشراف الجهات المعنية، ولا يُشترط دفع أية مبالغ زائدة على مبلغ الاستثمار للدخول في السحب على الجوائز، فهي بهذا تخرج من كونها مقامرة، ويحق للمصرف عدم توزيع الجوائز وفق تقديره الخاص.

وقد أقرّت لجنة الرقابة الشرعية الداخلية ("اللجنة الشرعية") لمصرف الإمارات الإسلامي أنَّ الشروط والأحكام والمستندات والهيكلة الخاصة بحساب كنوز متوافقة مع أحكام ومبادئ الشريعة الإسلامية.

والله اعلم.